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      4★大阪N门酒店或同级 

集合与吉隆坡国际机场，乘搭飞机前往抵达大阪关西机场， 
导游接机后送往入住酒店休息 
 
 
 

       

      4★御堂筋智选假日酒店或同级 

【三得利<天然水啤酒工厂>京都】三得利是日本啤酒的领导品牌，其位 
于武藏野市的啤酒工厂,认识这间历史悠久的啤酒工厂，了解工厂如何酿 
造出广受欢迎的产品。 
【伏見稲荷大社 】是日本稻荷神社的总本社，供奉着保佑五谷丰登、生 
意兴隆的稻荷大神。通往稻荷山的道路上矗立着似乎无穷无尽的亮橙色 
鸟居，令人叹为观止，是日本最著名的景观之一。 
【清水寺 , 三年坂 , 二年坂 】清水寺坐落于京都东面的一座小山上，从 
这里可以俯瞰京都全景。寺内由巨大立柱支撑的高台是日本最著名的形 
象之一。 
【嵐山】有天龙寺、竹林路和充满历史幽情的建筑，在古都京都当中也 
是数一数二的观光胜地。 
 
 
 
 

      4★御堂筋智选假日酒店或同级 

【东大寺】又称大华严寺，是日本寺院的总寺，752 年圣武天皇为了祀 
奉大佛而建的，被列入了世界文化遗产 
【奈良公园】位于若草山山脚下，面积广阔，活泼友好的鹿在公园内随 
处可见。这里自然环境优越，寺庙建于未受破坏的树林之中 
【中谷堂 mochi】这里不只有好吃的麻糬还可以看到超厉害的高速捣麻 
糬秀。中谷堂曾经在日本节目电视冠军节目中，以无敌惊人速度捣麻糬 
因而打响名号 
 
 
 
 

      4★御堂筋智选假日酒店或同级 

今天自由活动（不含车导） 
 

 
 
 
【大阪城公园】是位于大阪市中央区的大型绿地公园。昭和天皇即位大 
礼记念事业之一，大阪城特别史迹地内幅员广大的历史公园 
【 心斋桥 道顿堀 】「道顿堀」是大阪最热闹的商业区，美食餐厅任君挑 
选，而旁边的「心斋桥」则聚集了上百间平价衣服、药妆是购物的最佳 
地点，购物完之后，送往机场返回美丽家园 
 
 
 
 

     
抵达吉隆坡， 返回美丽家园。 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
      4★ N GATE HOTEL OSAKA OR SIMILAR 

Assemble at Kuala Lumpur International Airport, take a flight to Kansai Airport in 
Osaka,After being picked up by the tour guide, transfer to the hotel for a rest 
 
 
 

       

   4★HOLIDAY INN EXPRESS - MIDOSUJI OR SIMILAR 

【Suntory Kyoto Brewery】Suntory is the leading brand of Japanese beer, its 
At the beer factory in Musashino City, get to know this historic beer factory and  
learn how the factory brews create popular products. 
【Fushimi Inari Taisha】It is the head office of Inari Shrine in Japan, and it  
enshrines Inari God, who blesses grain harvest and business prosperity. The  
seemingly endless line of bright orange torii gates lining the road to Mount Inari is 
breathtaking and one of Japan's most famous sights. 
【Kiyomizu Temple , Sannenzaka , Ninenzaka】Kiyomizu Temple is located  
on a hill in the east of Kyoto, from which you can overlook the panoramic view of  
Kyoto. The high platform supported by huge columns in the temple is one of the  
most famous images in Japan. 
【Arashiyama】There are Tenryuji Temple, Bamboo Forest Road, and buildings  
full of historical feelings, and it is also one of the best sightseeing spots in the  
ancient capital of Kyoto. 
 
 
 
 

4★HOLIDAY INN EXPRESS - MIDOSUJI OR SIMILAR 
【Tōdai-ji】Also known as Dahuayan Temple, it is the head temple of Japanese  
temples. It was built by Emperor Shengwu in 752 to worship the Great Buddha and  
has been listed as a world cultural heritage. 
【Nara Park】Located at the foot of Mt. Wakakusa, it has a vast area, and lively  
and friendly deer can be seen everywhere in the park. The natural environment here  
is superior, and the temple is built in the unspoilt forest. 
【Nakatanidou Mochi】There are not only delicious mochi here, but also super 
 powerful high-speed mochi pounding show. Nakatani Hall once made a name for  
himself by smashing mochi at an invincible and amazing speed in the TV champion 
show of Japan. 
 
 
 
 

4★HOLIDAY INN EXPRESS - MIDOSUJI OR SIMILAR 

Free at leisure today (excluding car & guide) 

 
 
 
 
【Osaka Castle Park】It is a large green park located in Chuo Ward, Osaka City.  
One of the commemorative projects of Emperor Showa's accession to the throne, a  
large historical park in the Osaka Castle Special Historic Site 
【 Shinsaibashi Dotonbori】「Dotonbori」 is the busiest business district in  
Osaka, where you can choose gourmet restaurants, while 「Shinsaibashi」 next to  
it has gathered hundreds of cheap clothes and cosmetics. It is the best place for  
shopping. After shopping, you can send Return to the beautiful homeland at the  
airport. 

 
 

     
Arrive in Kuala Lumpur, return to beautiful home. 

 
 
 
 
 
 

 

吉隆坡✈大阪 第 1 天 （-） 

大阪 – 京都  第 2 天 （早/午/晚餐） 

大阪 – 奈良  第 3 天 （早/午/晚餐） 

大阪  第 4 天              （早餐） 

The above itinerary is for reference only, and is subject to 
any necessary changes in accordance to local 

requirements. 
上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新

调整后为准。 

大阪  第 5 天               （早餐） 

大阪 ✈ 吉隆坡 第 6 天                    （-） 

轻松玩乐大阪城市游 
Easy and Fun Osaka City Tour 

6 天 4 晚 
   6D4N 

OSAKA – KYOTO DAY 2     （B/L/D） 

OSAKA - NARA  DAY 3    （B/L/D） 

OSAKA  DAY 4              （B） 

OSAKA  DAY 5               （B） 

OSAKA ✈ KUALA LUMPUR DAY 6                    （-） 

KUALA LUMPUR ✈ OSAKA DAY 1 （-） 

TOUR CODE : 6JOSA-F 

UPDATE: 14 JUN 2023 


